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Consell de Barri de Montbau 

  

Data:  18 de juny de 2024 a les 19.15 hores.  

Lloc:  Sala Polivalent de Montbau 
 

  

Assistents:   
-Taula:   
Sergi Perea.   Conseller de barri de Montbau i Conseller 

Tècnic d’Horta-Guinardó.   
  
Elena Amat.   Gerent d’Horta-Guinardó.  

            Lluis Rabell   Regidor del districte 

 
-Grups polítics representats:  6 
  
-Entitats representades:  2 
  
-Veïnes i veïns assistents:  70 assistents 

 

Ordre del dia:  
1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la vicepresidència del Consell de barri.  

2. Informació d’obres i projectes del Barri  

3. Torn obert de precs i preguntes.  

 
  

 

Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
El Conseller de Barri, Sergi Perea, presenta els membres de la Taula i inicia la sessió 
donant pas als punts de l’ordre del dia. 
  

1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la Vicepresidència del Consell de 
Barri.  
  

El conseller explica què es la Comissió de Seguiment. El Conseller de Barri explica 
que hi ha un total de 12 candidatures per la Comissió de Seguiment:  

- Eugeni Fonts Fàbregues 
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- Ramon Marcó Ginesta 
- Jaime Saiz de la Fuente 
- Paco del Castillo Elias 
- Colla de diables de Montbau 
- Juan Ramon López Elvira 
- Georgina Dardé González 
- Tony Mateo Sampedro 
- Narcís Serrats Macau 
- Emma Seligrat López 
- AFANOC 
- Associació de Veïns i Veïnes de Montbau 

Es procedeix a fer la votació. Queda aprovada per majoria la Comissió de 
Seguiment.  

La vicepresidència queda vacant per falta de candidatures 

2. Informació d’obres i projectes al barri   
  
El Regidor del Districte, Lluís Rabell, explica les actualitzacions dels principals 
projectes i actuacions del barri: 
  

- Millores pendents en l’àmbit del carrer Vayreda – Harmonia F2 
• La millora consisteix en ampliar la zona de vianants per millorar 

l’accessibilitat. Te un pressupost d’execució de 32.300€. La 
millora del talús situat a l’entorn dels jocs infantils del C. Vayreda, 
pressupostat en 121.000€ 

- Rampes mecàniques del carrer Poesia 
• L’obra es realitzarà en tres fases: del Pg. Vall Hebron fins al C. 

Angel Marqués, del C. Angel Marqués al C. Harmonia i l’ampliació 
de la vorera Llobregat. La fase 1 i 2  es troben en redacció. Totes 
les fases tenen dotació econòmica. 

- Reforma del local de l’AVV de Montbau 
• S’han realitzat diverses reunions amb l’associació i s’ha arribat a 

documentar que el local era propietat d l’IMHAB.   
- Font de Can Barret 

• Es desmenteix una noticia sobre la possibilitat de connectar la 
font a l’aigua potable. S’està estudiant en rehabilitar la 
canalització existent entre la Mina i la Font.  

- Trasllat de l’armari d’enllumenat públic del carrer Àngel Marqués 
• L’obra comença al juny fins a final d’agost. Te un pressupost de 

licitació de 30.547€ en diverses fases. S’haurà d’habilitar de nou 
la connexió i les llicencies. 

- Pla Clima Escola 
• Es tracta d’obres de climatització a les escoles. El pressupost es 

de 428.200€ procedents de la taxa turística. No es començarà per 
les escoles que més ho necessiten, sinó les que permeten una 
intervenció immediata. Enguany s’intervindrà en 24 escoles de la 
ciutat. Al districte és farà a Montbau, al CEE La Ginesta. 
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- Modernització escales mecàniques Av d’Arturo Mundet. 
• L’obra ha estat executada entre octubre-novembre del 2023 amb 

un pressupost de 532.182€. S’han substituït tots els elements 
mòbils  

- Reparació de Pont d’Herrera el Vell 
• Obra executada entre novembre del 2023 i desembre del 2023 

amb un pressupost de 143.839€. Els treballs han tingut com a 
finalitat el manteniment de l’estructura de formigó del pont 
realitzant una neteja i pintura en la totalitat de les superfícies de 
formigó de l’estructura. 

- Zona regulada d’estacionament 
• S’està discutint amb mobilitat d’ampliar horari Zona Verda i la 

implantació d’Àrea Blanca exclusiva per veïns son algunes de les 
propostes que s’han discutit amb mobilitat. Mobilitat és reticent a 
l’ampliació d’horari. 

- Pla de Barris 2025-2028 
• Es farà una presentació i avanç de la preparació del Pla de Barris 

per part de l’alcalde. En aquest pla i haurà dos plans especials, 
un d’ells on estaran inclosos els barris de muntanya on es troba el 
barri de Montbau. 

- Espai de persones grans 
• Vinculat al Pla de Barris es la creació d’un espai de persones 

grans. Es un projecte que pot entrar en línia de discussió pel 
proper Pla de Barris. 

- Actuacions fora del barri 
• Nova torre de pràctiques i altres millores al Parc de Bombers de 

la Vall d’Hebron, executat entre novembre de 2022 fins a 
novembre de 2023, amb un pressupost d’execució de 2,7 milions 
d’euros.  

• S’han finalitzat les obres de la urbanització de l’entorn del Mercat 
de la Vall Hebron, amb un pressupost de 2,5 milions d’euros. 

• Pacte pel cobriment de la Ronda de Dalt. A partir de la tardor hi 
haurà les Comissions de Seguiment. Les obres començaran a 
partir de Sant Joan i pot haver-hi afectacions al trànsit.  

• Transformació de la Llosa de la Vall Hebron amb dos nous 
edificis: un nou edifici de l’Agencia de Salut Pública de Barcelona, 
amb una inversió estimada de 40 milions d’euros, i el nou edifici 
de consultes externes de la Vall Hebron, amb una inversió 
estimada de 90 milions d’euros. 

• L’IES Vall Hebron es transforma en el nou Institut de Formació 
Professional Sanitària Vall Hebron. 

- Recordatori de campanyes 
• A Casa Teva 

• Campanya d’informació, sensibilització i conscienciació 
amb l’objectiu de reduir la presencia de focus de cria dels 
mosquits tigre a la propietat privada. 

- Actuacions amb brigada any 2023 
• S’han efectuat 46 actuacions de la brigada del Districte al 
barri amb un import total de 80.530€ 
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- Altres demandes de la Comissió de Seguiment 
• Reposició del TAM situat a l’exterior del local de l’associació de 

veïns. 
• Repintat calçada Z30: Es van repintar el passat setembre i es 

mantindran fins que desaparegui la pintura vermella. 
• Petició d’instal·lació de bicing. 

• Nova estació a Vall d’Hebron entre el 135 i 141 operativa 
a partir de 2025. 

• La millora solar del carrer Poesia i Angel Marquès, 
urbanísticament no es cataloga com Zona Verda i s’està 
treballant entre les gerències del Districte i Arquitectura per saber 
com actuar en aquests espais. 

• Petició de cal·listènia. 
• S’està estudiant la instal·lació en 3 llocs: Jardins de 

Montbau, Jardins de Pedro Muñoz Seca o el Pla de 
Montbau. 

• Es va fer una inspecció a l’estat dels camins dels Jardins de 
Pedro Muñoz Seca i s’està preparant una memòria valorada per 
solucionar les deficiències. 

 
3. Torn obert de paraules.  

  
En primer lloc, el Conseller de Barri convida a intervenir les persones que han 
formulat preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible 
disposar de la resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la 
informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  
 
Intervenció  Resposta  
Pedro Lopez Garcia 

- Deficiències al carrer 
Ceràmica. 1500m2 viales amb 
tan sols dos punts de recollida 
d’ aigua. Demana reparació de 
clavegueram públic. 

- No hi ha senyalització de Zona 
Verda. Demana que el que es 
pugui marcar com a 
aparcament es pinti com a 
Zona Verda.   

- Al mateix carrer hi ha una 
tanca que s’ha estat canviant 
constantment perquè es trenca 
pel gir de camions. 

- Demana que es millori la plaça 
de Carles Soler després de les 
reformes que s’hi van fer. 
Recalca que és zona privada, i 
ja que es van fer les obres 
sense permís que es revisin 

Regidor: 
- La tanca que no es funcional, 

els arbres, les tanques dels 
senglars i les bigues es 
revisarà  

- Pels blocs de formigó i els 
contenidors s’ha traslladar a 
l’arquitecte en cap per veure 
quin projecte es fa 

- Per tots els problemes de 
Ceràmica es realitzarà una 
reunió amb el veí com a 
portaveu.  
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els arbres que estan 
malament.  

- Es van fer unes proteccions 
provisionals per evitar 
l’estacionament.  Demana una 
altra solució als troncs que s’hi 
han instal·lat.  

- Les tanques antisenglars 
únicament han servit per 
desviar el camí dels porcs 
senglars entrant a passadissos 
més estrets.   

- La neteja al barri s’ha millorat 
però al carrer Vayreda 1-22, se 
va fer una tanca on els taxistes 
i ambulàncies s’hi paren a 
dinar i no s’està netejant. El 
mateix problema de neteja es 
té als accessos al parc.   

- Davant dels talleres del metro 
hi ha 38 peces de formigó i 
contenidors que demana que 
se retirin. 

- Demana patrulla al Turó que 
pertany a Gràcia però que 
afecta al districte. 

- Demana una altra forma 
d’enganxar cartells polítics.  

Miguel Soriano 
- Es queixa per les instal·lació 

d’escala al carrer Harmonia. 
- Pregunta sobre qui decidirà qui 

tindrà la clau de les pilones 
movibles. 

Regidor:  
- S’acostuma a donar la clau als 

veïns i veïnes del bloc. 

Francisco Villegas 
- Mateixa consulta d'Harmonia, 

31. Pregunta per què treuen 
l'ampliació de la rampa que 
van fer fa poc temps. 

- El gual, si entres per poesia, 
has de fer maniobra per poder 
entrar. Comenta que una 
ambulància no podrà entrar de 
manera ràpida. 

- Pregunta sobre les claus de 
les pilones. 

- Agraeix que almenys s'estigui 
fent una actuació a la zona 
després d'estar-la demanant 

Regidor: 
- S’acostuma a donar la clau als 

veïns i veïnes del bloc. 
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des de l'any 2022. 
Eugeni Fonts - Casal Parroquial de 
Montbau 

- Hi ha unes sabates penjades 
al costat de l’església que 
porten 4 anys. 

- S’han pintat murals amb 
contingut explícit que demana 
retirar. 

- Reclama més seguretat. 
Perquè és una zona on es fa 
molt botellot i hi ha gent 
dormint al carrer. 

Regidor:  
- Les sabates penjades ho 

parlaran amb la Guardia 
Urbana 

- Hi ha la possibilitat per pintar i 
fer murals. Es mirarà per treure 
el mural pintat. 

- Es realitzarà un monogràfic de 
com reduir la gent dormint al 
carrer i evitar el barraquisme. 

 Carlos Hurtado.  
- Ha patit dos robatoris de moto. 

Comenta que les zones 
d'aparcament de moto estan a 
nivell de terra i resulta 
relativament fàcil sostreure-les. 
Demana instal·lar tanques a 
terra per lligar les motos. 

Regidor: 
- Es consultarà i es mirarà si per 

normativa es poden instal·lar. 

 Tony Mateo. 
- - Comenta que li sap greu que 

s’obligui a inscriure's en una 
Comissió de Seguiment i es 
voti quan la mesa incompleix 
la normativa, ja que no 
s’anuncien els Consells de 
Barri als TAMs, ni es lliura la 
documentació. 

- - Li sembla una gran 
hipocresia que parlin de 
millores d'harmonia de 
Vayreda, amb totes les 
queixes del veïnatge. 

- - Les rampes de Poesia fa molt 
de temps que s’estan 
demanant. Demana accés als 
projectes de millora per poder 
fer aportacions. 

- - El local de Montbau des del 
1963, segueix sense fer-se la 
obra. 

- - Can Barnet. Demana que, 
sent un lloc emblemàtic del 
barri, es millori. Demana baixar 
a revisar el problema dels 
nitrats. 

- - La Zona Verda. Els veïns 

Regidor: 
- El pla de barris es un projecte 

municipal de 4 anys. Estan 
preparant la següent edició 
sense importar qui estigui al 
càrrec. 

- Sobre les rondes: Recalca les 
dates comentades a 
l’exposició  

Conseller: 
- Es farà una reunió on es 

presentaran els avant-
projectes a la Comissió de 
seguiment. 

- Sobre les papereres, es 
important l’operativa del servei 
de neteja. S’està fent una nova 
prova pilot a Nou Barris. 

- El bicing estarà al costat de 
l’entrada del metro 

- Per la Z30 l’únic que no es 
repintarà es la “catifa vermella” 
per ser un model obsolet. 

- Sobre la difusió del consell de 
barri es va convidar a les 
entitats del barri a assistir i 
formar part del CB i de la CS. 
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demanaven ampliar l’horari de 
la Zona Verda fins a mitjanit 
perquè els veïns puguin 
aparcar a la nit a causa de la 
falta d’aparcament. No serveix 
la zona resident. 

- Reclama el Casal de Gent 
Gran perquè mai no hi ha 
hagut cap tipus de casal al 
barri. 

- - El cobriment de la ronda no 
afecta Montbau i demana 
avançar en els executius. 

- - La rampa d’accés al metro de 
Montbau està en molt mal 
estat. 

- Es van instal·lar papereres 
antisenglars però encara hi ha 
les antigues. 

- Z30 pregunta que s’esclareixi 
la informació donada a 
l’exposició. Demana pintar la 
Z30. 

- Bicing en Pla de Montbau. 
- Cal·listènia estava inclosa en 

el pla d’harmonia de Vayreda 
on està la zona infantil, i és el 
punt ideal. 

- Pregunta per la sobresaturació 
de terrasses al barri que no 
s’han comentat. 

-Gerent 
- Volem fer be les actuacions es 

trigui el temps que trigui.  
- S’ha aixecat el tram ampliat de 

l’accés d’Harmònia perquè no 
va quedar ben fet. 

- La Zona Verda es parla amb 
mobilitat. S’està treballant amb 
el flux de gent que ve al barri 
per acabar de decidir 
l’alternativa. Això funciona amb 
decret. 

Joaquin Gutiérrez 
- Conflicte amb la proliferació de 

terrasses al carrer Angel 
Marqués i el soroll al muntar-
les a les 5’30h am.º 

- Hi ha un problema amb el 
clavegueram que l’Ajuntament 
comenta que es un problema 
de manteniment. Amb les 
càmeres que han hagut de 
comprar han vist que està 
danyat després de les 
reformes que es van realitzar. 

- Demanen esclarir a qui 
pertany la plaça perquè hi ha 
terrasses però comenten que 
no es de l’ajuntament per fer 
les reformes. 

Regidor:  
- El tema de les terrasses tenen 

un nombre de taules 
autoritzades sotmeses a 
inspecció. Comenten que a 
l’ultima inspecció tot correspon 
a la llicència. 

- Revisaran el tema del 
clavegueram. 
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Albert Fortuny 
- Comenta que la Rampa 

d’Harmonia, 31 que s’ha 
ampliat 15cm i s’ha retirat un pi 
en lloc de canviar una farola 
de lloc. 

- Les papereres dels senglars al 
moment de dissenyar s’hauria 
de saber abans si es pot 
buidar o no. 

Regidor: 

Juan Ramon López 
- El barri és modèlic en molts 

aspectes que cal conservar. 
Ha repartit unes imatges a la 
taula. Pregunta quants barris 
al Districte queden per tenir un 
Casal de Gent Gran. 

- Demana que es senyalitzin bé 
els graons de les escales i 
amb antilliscant. 

- El deteriorament de places i 
parcs per la manca de 
manteniment i il·luminació i 
manca d’ accessibilitat. 

- Comenta que els taulons d’ 
anuncis del barri són molt 
deficients i no tenen 
manteniment. Caldria millorar 
el sistema de comunicació. 

- Demana un pla per tornar a 
plantar arbres. 

- Hi ha zones al barri on hi ha 
poca il·luminació. Demana un 
estudi dels luxers. 

- Creu que cal definir un model 
de barri exemplar i modèlic. 

Regidor:  
- Comparteix l’opinió de voler 

buscar què es vol com a Barri. 
- Hi ha 4 casals de gent gran a 

tot el districte. 
Gerent: 

- Agraeix la intervenció i te 
també la visió de voler fer el 
barri que s’ha definit: verd, 
accessible. Es veritat que li fa 
falta molt de manteniment. 

- Hi ha una radiografia 
exhaustiva de totes les 
escales. 

Georgina Dardé 
- Comenta que l’èxit d’aquest 

Consell es el descontent del 
veïnat. S’ha reduït la inversió 
del barri on ara no hi ha 
millores, només reparacions. 

- A nivell personal comenta que 
es vergonyós en àmbit social. 
Només tenen la sala 
polivalent. El local social 
encara no està reparat.  

Regidor : 
- Hi ha un criteri i un pla pel que 

fa a la plantació d’arbres. Es 
pot convidar algú de Parcs per 
a que ho expliqui. 

Fernando Marza 
- Vol agrair les explicacions que 

Regidor: 
- Enguany hi haurà només la 
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ha realitzat la taula. Però 
potser convindria més pensar 
en les petites actuacions que 
farien al barri exemplar. Amb 
una petita part de la inversió.  

- Demana que l’horari de la 
biblioteca s’allargui a l’estiu per 
ser l únic refugi climàtic del 
barri. 

- Els porcs senglars estan cada 
dia al barri.  

biblioteca com a refugi climàtic. 
Es buscarà ampliar aquests 
refugis 

 Montserrat Humbert 
- Reclama una millor solució 

que unes rampes mecàniques 
a Poesia que espatllen l’espai 
verd 

- Les obres de Vayreda 
d’harmonització dels carrers 
comentats al consell només 
està servint per treure arbres. 

- El parc infantil es va fer sobre 
un barranc. La contaminació 
de la font Can Barret ve per les 
obres realitzades.  

- Reclama un parc per gossos. 
- El cobriment de la Ronda de 

Dalt es una “utopia”.  
- La pacificació del IES 

Monturiol ha de venir també 
per part dels nens 

- Els graffitis i botellot del costat 
de la parroquia son els 035. 

- Petards al costat de Collserola 
son perillosos. 
 

Conseller: 
- Es fan campanyes informatives 

sobre el llançament de 
petards.  

Cristina Latorre 
- L’escola Baloo, des de les 7 

del mati fins les 7 de la tarda hi 
ha molts sorolls.  

- La permissivitat per aparcar de 
l’escola fins i tot a places de 
PMR 

- No venen la GUB quan es 
sol·licita. 

Conseller:  
- La Guardia Urbana fa la seva 

feina amb els recursos que 
tenen i no hi ha tolerància amb 
els botellots. 

 Fernando Amorós 
- Accessos edifici carrer 

Harmonia, 35 
- No entén el canvi de lloc de les 

pilones a la part darrera de 

Regidor: 
- Es revisarà el tema 

d’Harmònia. 
 
 



  10  

l’edifici que deixa un espai on 
PMR no tenen facilitat . 

 Cristina Puigdomènech 
- Sempre es tenen les mateixes 

coses sobre la taula. Critica les 
coses que es mostren d’altres 
barris i no realitats de Montbau 
i sobretot que siguin coses que 
el barri hagi demanat.  

Regidor:   
 

Esther Gonzalo 
- Comenta que estan cansats 

d’escoltar promeses però no 
veure accions.  

- La Llei de Benestar animal no 
s’està complint al barri perquè 
no hi ha espais destinats. 

- Demana un autobús de barri 
accessible alternatiu a les 
rampes Poesia, gratuït per a 
qui ho necessiti. 

Regidor: 
- Es evident que es un dèficit els 

espais d’esbarjo destinats a 
gossos. 

- La rampa Poesia es va decidir 
arran d’un procés participatiu i 
sostinguda al llarg del temps. 

- El bus a demanda funciona 
correctament. 

David Flores 
- Comenta el problema de la 

qualitat de l’aire del barri. 
Demana analitzar l’impacte de 
la qualitat de l’aire. 

- Problemes de contaminació 
acústica amb els bars i la 
Ronda. 

- Bus accessible per la gent 
gran 

Regidor: 
- El cobriment de la ronda no 

resoldrà la qualitat de l’aire, si 
no hi ha un canvi de mobilitat, 
però si connectarà barris. 

- Serà evident que el cobriment 
de la ronda a cota 0 serà un 
problema.  

Miquel Angel Gimbernat 
- Demana que tot el que es 

comenta als Consells quedi 
inventariat en un excel per 
portar un bon seguiment de les 
actuacions.  

Regidor: 
- S’han abordat 25 temes durant 

l’exposició  
- Es farà un anàlisi del carrer 

Harmonia 

  
 

Es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 22:16 hores.  
    

El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://ajuntament.barcelona.cat/horta-guinardo/ca/lajuntament/participacio/consell-de-
barri  
  
  
  
  
  

https://ajuntament.barcelona.cat/horta-guinardo/ca/lajuntament/participacio/consell-de-barri
https://ajuntament.barcelona.cat/horta-guinardo/ca/lajuntament/participacio/consell-de-barri

